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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„ Mi lesz a Sportkórház torzójából? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2002-ben nagy lelkesedéssel figyelte a sportszakma, ahogyan Orbán Viktor miniszterelnök é s
Mikola István egészségügyi miniszter a Sportkórház új épületszárnyának alapk őletételénél
segédkezett . A kormányfő beszédében elmondta: „Ha a magyar sport versenyben akar
maradni vetélytársaival, akkor feltétlenül szükség van arra a háttérre, amit az új Sportkórhá z
biztosít majd.” Orbán Viktor sportszenvedélye és szavai ellenére az Alkotás utcai új szárny
építési munkálatai 40-50 százalékos készültségnél még abban az évben leálltak és máig nem
indultak újra. A befejezéséről szinte kétévente röppentek fel pletykák, valós intézkedések
azonban nem történtek. A megkezdett épületrész állapota közben egyre romlik, az engedélye k
lejártak, és egyre növekszik az az összeg is, amib ő l be lehetne fejezni a munkálatokat. Míg a
2010-es híradások ehhez 3,5 milliárd forintot véltek elegend őnek, 2014 júliusában a szakértők
már 10 milliárdot gondoltak reálisabbnak . A korábbi tervek átalakítása, az építkezé s
folytatásának előkészítése, az újratervezés, az engedélyezés, a közbeszerzés eleve kb .
egymilliárd forintot igényelne. Nagyjából nyolcmilliárd kellene az új épület visszabontásár a
és az új tervek szerinti befejezésére . Műszerekre, berendezésekre 2016-ban további 4 milliárd
forintot kellene elkülöníteni a költségvetésben .



Az új kórházban, amelyben elsősorban a sportolókat és hozzátartozóikat kezelnék elvile g
„egyben maradna” a sportorvoslással összefügg ő valamennyi szakma . Ez azért is érdekes ,
mert a legkiválóbb sportolókat általában a legkiválóbb szakembereknek kell kezelni, ami
esetünkben pl . a FIFA kiválósági díjakkal is elismert városmajori szívklinikán (kardiológia i
ellátás), valamint az Uzsokiban, illetve a Péterfyben (ortopéd sebészet) lehetséges . A
Nemzetközi Labdarúgó-szövetség ezeket jelölte ki a nemzetközi sportolók ellátási helyéül is .
Az intézményben mindezek mellett helyet kapna egy teljesítményélettani központ és egy
táplálékkiegészítők bevizsgálására szolgáló labornak álcázott doppinglabor is .

Mindezekre tekintettel a következő kérdésekre várom Tisztelt Miniszter Úr válaszát :

- Hogy állnak a Sportkórház félbehagyott épületének befejezése ügyében indított
egyeztetések?
Milyen lépéseket kívánnak tenni ennek kapcsán 2015-ben ?

- A költségvetés mely fejezetébő l kívánják előteremteni a szükséges összeget?
Tervezik-e a budapesti Nagykórházat megépíteni ebbő l a félben maradt épületbő l?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . május 11 .

Tisztelettel :

Dr. ukács László György
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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